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    Ať je zima nebo mráz… aneb plavky  

neodložíme ještě hodně dlouho  
   

        Ještě, že máme tak blízko plavecký stadion. 

Máme tam blíž, než někteří spolužáci cestu domů. 

A tak je radostí si jednou za týden sbalit pár 

nezbytných věcí jako jsou plavky, ručník a koupací 

čepice a v rámci tělesné výchovy se zdokonalit 

nebo úplně od začátku, jako ti nejmenší, začít 

s plaveckým výcvikem.   

    Hodina trvá 50 minut a to je tak akorát abychom 

vždy na začátku měli i čas rozhýbat svá ztuhlá těla 

rozcvičkou. Poté se rozdělíme do družstev podle 

plaveckých dovedností a výcvik začíná. 

Používáme nejrůznější pomůcky, jako pěnové 

destičky a žížaly. Uteče to vždy strašně rychle a 

málokdy se nám chce z vody ven. Závěrem si 

stačíme zahrát i hru v bazénu s mělkou vodou a 

potom hurá oblékat, sušit vlasy a do školy.   

    Do léta se všichni určitě v plavání zdokonalíme.  

 

Mgr. Stanislava Trousilová  

Co v tomto čísle naleznete : 

• Ať je zima nebo mráz… 

• Družina v divadle 

• Koncert Čarovná pastelka 

• Stáž učitelů v Pegnitz 

• Stáž ve Finsku 

• Bruslení baví nejen hokejisty 

• Landart 5. B 

• Prezentace středních škol 

• Testování tělesné zdatnosti 

• Jirka opět s kytarou 

• Nové vybavení pro TV 

• Vybíjená-republikové finále 

• Primární prevence 

• 20 000,- Kč  do škol 

• Virtuální exkurze v JEDU 

• Nejkrásnější vánoční stromeček 

• Klub mladého diváka 

• Basketbalový turnaj 

  A co nás čeká v příštím          

   čísle : 
 

• Vánoce ve škole 

• Vánoční dílničky 

• Vědomostní soutěže 
 

Redakční rada : 
 

• Ing. Vladislav Korf 

• Mgr. Naďa Drudíková 

• Ing. Anna Vaníčková 

prijmeni@3zsslany.cz 
 

 Rabasovka 11/22 
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Družina v divadle           

           V rámci školní družiny žáci 1. a 2. tříd opět mohou navštěvovat 

divadelní představení, které se konají ve Slánském divadle. Předplatné 

obsahuje osm představení, které navštíví během celého školního roku.  

Ve středu 19.10.2022 již navštívily první představení, kterým byla pohádka 

Kouzla skřítků. Děti si představení moc užily. Další představením bude 

pohádka Bětuška a kouzelný hrad.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

           Jana Kodedová 
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Koncert Čarovná pastelka   

       Dlouho jsme si tak neužili hudby a zábavy jako na koncertu Čarovná 

pastelka – Cesta kolem světa v našem městském divadle v pondělí 21. 

listopadu. V písničkách a povídaní jsme procestovali celý svět.  

      Začali jsme samozřejmě v Evropě jejíž jsme součástí a pak hurá do Afriky 

a Asie. Zavítali jsme i do Grónska i Antarktidy, kde jsme pořádně promrzli a 

potom hurá ohřát se do Austrálie a Ameriky. Projeli jsme se vlakem, lodí ale 

i letadlem. Během cesty jsme potkali spoustu zvířátek – opice, slony, 

tučňáky ale i klokany.   

       Hodinka utekla jako voda a než jsme se nadáli docestovali jsme opět 

do Evropy. I když jsme byli řádné publikum a tleskali jsme během všech 

písniček, pořádný potlesk nechyběl ani na konci představení. Ani domů 

jsme neodešli s prázdnou, jako dárek jsme dostali CD se všemi písničkami, 

které na koncertě zazněly a k tomu i omalovánky, které nám putování 

s pěknými písničkami připomenou.  

Stanislava Trousilová a 2.D  
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Týdenní stáž učitelů v Pegnitz 

          V týdnu od 21. do 25. listopadu odjela čtveřice učitelů, ve složení 

Veronika Hotová, Kateřina Chlupová, Vladislav Korf a Radka Šťovíčková, 

na zahraniční stáž do naší partnerské školy Christian-Sammet-Mittelschule v 

bavorském Pegnitz. Tato zahraniční stáž zahrnovala stínování našich 

pedagogů v hostitelské škole, řízené debaty, konzultace s tamními učiteli i 

setkávání se studenty a dalšími pracovníky ve vzdělávání. 

        V den příjezdu jsme byli velmi vřele přivítáni panem ředitelem 

Thorstenem Herzingem, a také na vlastní uši zažili rockové vystoupení 

tamních šesťáků v rámci hudební výchovy. Hrálo se na elektrické kytary, 

bicí a klávesy. Opravdu skvělý hudební zážitek! 

        Z úterka rozhodně stojí za zmínku pozvání na oběd od desáťáků. Bylo 

podáváno šestichodové menu jako součást jejich závěrečné praktické 

zkoušky z vaření a moc jsme si všichni pochutnali od předkrmu přes dva 

hlavní chody až po závěrečný dezert ke kávě. Každý den bylo co vidět a 

poznat něco nového a nevyzkoušeného. 

        Protože má město Pegnitz velmi hezké okolí, poznávali jsme v době 

volna kromě kulturních a historických krás i ty přírodní, např. z rozhledny 

Schlossberg. Navštívili jsme také blízké centrum Bayreuth a den před 

odjezdem v městečku Grafenwöhr moderní střední odbornou školu s česky 

mluvícím panem ředitelem a také americkou vojenskou základnu. 
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K. Chlupová za tým ze zahraniční stáže 

 

Stáž ve Finsku  

         Začátkem října jsem se společně s dalšími kolegy z 2.ZŠ a OA Slaný 

zúčastnila desetidenní zahraniční stáže ve Finské Hämeenlinně. Odjezd byl 

pro mě velice náročný, čekalo mě deset dní v cizí zemi s lidmi, které jsem 

vůbec neznala. Nicméně hned po seznámení bylo zřejmé, že si budeme 

všichni rozumět.  

          Naší hostující školou byla Seminaarin Koulu, která se nacházela 

nedaleko centra a hotelu, ve kterém jsme bydleli. Již první den ráno cestou 

do školy nás velice překvapilo množství cyklistů všech věkových kategorií, 

včetně malých dětí, na ulicích. Po příchodu na školní dvůr naše udivení 

ještě více vzrostlo (a troufám si říct, že jsme se ve stavu udivení nacházeli 
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po většinu času ve Finsku). Školní dvůr byl plný kol různých velikostí. Ve 

Finsku totiž není zvykem, aby rodiče své děti do školy vozili, děti chodí nebo 

jezdí do školy samy, až na výjimky – většinou děti s nějakým handicapem – 

ty sváží „školní taxi“. Už u malých dětí jsou rozvíjeny tři základní pilíře 

společnosti – důvěra, svoboda a odpovědnost (tato tři slova nás provázela 

po celou dobu poznávání finského školství i celkového finského systému).  

 

Ve škole nás přivítal velice sympatický pan ředitel Pasi a 

naše průvodkyně Mira. Provedli nás školními budovami a 

seznámili s učiteli a s organizací, která se od naší liší například 

v tom, že různé skupiny dětí začínají výuku v různý 

čas…některé v 8,30 jiné později (oč později výuku začínají, 

tím později končí). Další zajímavostí jsou přestávky, děti mají vždy po dvou 

vyučovacích hodinách 30minutovou přestávku, kterou tráví venku – všichni 

za každého počasí.   

  

           Po vzájemném seznámení nás Pasi podrobněji zasvětil do fungování 

a koncepce nejen této školy, ale celkového vzdělávacího procesu. Finský 

systém je velice propracovaný a funkční, vzdělávání je zcela zdarma pro 

všechny věkové kategorie, rodiče ani studenti nemusí platit za učebnice, 

pomůcky ani za obědy. Školy zde nejsou porovnávány (neexistuje tu školní 

inspekce, ředitelé nechodí na hospitace) a všechny nabízí svým žákům 

stejně kvalitní výuku. Učitel je zde třetí nejprestižnější povolání, funguje tu až 

neskutečná spolupráce na všech úrovních (vedení – učitel, učitel – žák, 

učitel – rodič, učitel – učitel, škola – stát…) Asi nejzajímavějším poznatkem 

bylo uchopení inkluze. Práce s dětmi s různými specifickými potřebami je tu 

opravdu velice efektivní a funkční. Děti jsou rozdělené do menších skupin 

dle stupně svých schopností, mají potřebný počet asistentů (klidně 4 

asistenti v jedné třídě) a přístup je tedy velice individuální a maximálně  
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přizpůsobený potřebám daného dítěte. Na některé předměty jsou 

zařazováni do běžných tříd, pokud jim to jejich schopnosti dovolí. Další 

ohromnou inspirací pro mě byla práce s cizinci. Každý vzdělávaný cizinec, 

bez ohledu na věk, je zařazen do skupiny pro cizince, kde se po dobu 

jednoho školního roku učí finsky. V okamžiku, kdy jazyk zvládne, může být 

přeřazen do běžné třídy dle svého věku.   

  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

       Během stínování jsem měla možnost vidět různé metody výuky, které se 

nijak neliší od metod, které se běžně používají u nás. Dle slov učitelů řeší 

podobné problémy, se kterými se běžně potýkáme i my. V čem ale 

(mnohdy) na rozdíl od nás mají finští učitelé výhodu, je ohromná podpora a 

spolupráce – kolegů, vedení, státu ale především veřejnosti a rodičů. Učitel 

je brán jako osobnost, přítel a partner ve výchovném procesu, což se u nás 

bohužel mnohdy říct nedá. Má svou svobodu, má všeobecnou důvěru, ale 

zároveň si je plně vědom své ohromné odpovědnosti.   

  

          Přestože jsme měli program poměrně plný a náročný, během víkendu 

jsme měli možnost poznat něco málo z krásy Finska. Navštívili jsme hlavní 

město Helsinky, kterým nás provedl skvělý průvodce, původem 

z Portugalska, Paolo. Mohli jsme vidět naprosto jedinečný kamenný kostel, 
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budovu parlamentu, přístavní trhy… a mnoho dalšího. Co mě zaujalo asi 

nejvíce, bylo vyhřívání některých ulic, stále se rozrůstající podzemní systém 

se sítí obchodů a služeb a informace o energiích. Finové jsou naprosto 

soběstační ve výrobě el. energie a prakticky nikde nepoužívají plyn, nejsou 

tedy absolutně závislí na jejich dodávkách.  

   
 
 
 
 
 
 
 
 
 

  
                                                                                                                 Finské národní divadlo  

 
      
 
 
 
 
  

 
 
 
 

          

        V neděli jsme si udělali pěší výlet do nedalekého přírodního parku 

Aulanko, který je nedaleko od Hämeenlinny. Za celý den jsme ušli téměř 

dvacet kilometrů, ale každý krok stál za to. Finská příroda je úchvatná, 

čistota jezer a lesů je obdivuhodná – i v této oblasti se bohužel máme ještě 

co učit…za celou svou cestu jsme nikde neviděli jediný odpadek, ani 

papírový kapesník či nedopalek. Finové se hodně věnují ekologii, jsou pyšni 

na svou přírodu i zemi a také se o ni příkladně starají.    
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           Přírodní park Aulanko  
  
 

        Celá naše stáž byla sice náročná, ale neskutečně zajímavá, poučná a 

inspirativní. Jsem velice vděčná za tuto naprosto jedinečnou příležitost. A 

ráda bych touto cestou poděkovala za to, že jsem tuto příležitost dostala, 

především našemu vedení a samozřejmě OA za organizaci.  

Veronika Hotová 

 

     Bruslení baví nejen hokejisty…  

             Žáci naší školy netrpělivě sledovali, kdy rekonstrukce zimního 

stadionu umožní zahájit další bruslařskou sezonu. V říjnu jsme se dočkali a 

třídy nadšeně vyrazily. Pro někoho to byly dokonce první krůčky na ledu, ale 

2.C už si užila bruslení v loňském školním roce a pokroky jsou na nás opravdu 

znát. Protože nám rodiče opravdu pravidelně pomáhají se zavazováním 

bruslí, jsme už před začátkem hodiny nastoupeni na střídačce. Najednou 

všechno ztichne a mezi dětmi nadšeně zašumí:  „Pan učitel Pavel!“  

          A Pavel Štechmüller opravdu umí… Motivuje nás, povzbuzuje, ukazuje 

nám, že bruslení je opravdu zábava. A tak už umíme jezdit slalom, sbírat 

míčky z ledu, přenášet váhu, jezdit po jedné brusli i bezpečně brzdit. A také 

máme radost, že děláme něco pro své zdraví – sportujeme, hýbeme se, 

otužujeme se. Nezbývá než si přát, ať čas neběží příliš rychle, protože až 

nastane poslední hodina, bude nám to asi líto…  
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Mgr. Markéta Kratochvílová 

 

Land art a 5. B  

      Nezvykle krásné a teplé počasí ve druhém listopadovém týdnu vylákalo 

naši třídu ve výtvarné výchově ven, a co jiného se v období padání listí 

nabízelo než landartové umění. Jako strategické místo pro tvorbu jsme si 

zvolili lesní úsek u Nového rybníku (Novasu).   

      Děti se rozdělily do větších či menších skupinek, ale našlo se i pár 

individualistů. Je zajímavé, jak každý uchopil téma naprosto odlišným 

způsobem. Někteří si dali práci a vytvářeli konkrétní podoby z listí a jiných 

přírodnin, jiní se specializovali jen na větve a stavby z nich. Našla se i 

skupina, která do svého díla zakomponovala nalezenou dřevěnou 

houpačku a další zvolili vyloženě abstraktní díla. Na konci hodiny děti 

v krátkosti představily svoje nápady, a jak je postupně tvořily.  
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  Za 5. B třídní učitelka K. Chlupová  

 

 

Prezentace středních škol  

          Dne 23.11. 2022, během individuálních konzultací o prospěchu a 

chování žáků, proběhla na naší škole prezentace středních škol. Rodiče a 

žáci 8. a 9. ročníků dostali přímo na půdě školy příležitost potkat se se 

zástupci z řad pedagogů i studentů škol, které přijaly naše pozvání. Žáci, 

kteří se letos nebo za rok budou budu rozhodovat, jakou střední školu si 

vybrat, tak dostali možnost seznámit se činností škol a vyslechnout si 

doporučení, která jim alespoň částečně usnadní rozhodování při výběru 

školy.  

         Velmi děkujeme všem středním školám za účast!  

Střední zdravotnická škola a Vyšší odborná škola zdravotnická, Kladno, Havířská 1141  

SOŠ a SOU, Kladno, Dubská  

SPŠ a VOŠ Kladno  

Střední škola služeb a řemesel J. Šípka 187, Stochov  

Gymnázium Václava Beneše Třebízského, Slaný, Smetanovo nám. 1310  

Střední odborné učiliště Slaný, příspěvková organizace  

Obchodní akademie Dr. Edvarda Beneše, Slaný  
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Střední škola designu a řemesel Kladno, příspěvková organizace   

Sportovní gymnázium Kladno  

Střední odborná škola a střední odborné učiliště Kladno  

    Ing. Gabriela Cimrmanová 

 

 

Testování tělesné zdatnosti  

           V listopadu se naši žáci 3. a 7. ročníků zúčastnili celorepublikového 

testování tělesné zdatnosti. Testování zadala Česká školní inspekce a za 

spolupráce několika vysokých škol vybrala tyto motorické testy: skok daleký 

z místa, leh-sedy po dobu 1 minuty, rychlostní člunkový běh a vytrvalostní 

člunkový běh. Cílem tohoto měření bylo získat souhrnné informace o úrovni 

tělesné zdatnosti žáků jako důležitého celosvětově uznávaného 

parametru, interpretovat výsledky testování učitelům, školám, žákům i 

zákonným zástupcům, seznámit je s možnostmi podpory pohybových 

aktivit a rozvoje pohybových dovedností žáků a informovat o zdrojích 

informací, které lze využít v oblasti TV vzdělávání, volnočasových aktivit, 

zdravotnictví, prevenci apod.   

          Testování proběhlo ve dvou hodinách TV, kdy v první hodině žáci 

splnili test skoku z místa, každý 3 pokusy ve třech kolech a minutovku sedů-
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lehů. Další hodina byla ve znamení člunkových běhů. První v pořadí byl 

rychlostní člunkový běh, kdy děti běžely 4 desetimetrové úseky a 

zaznamenával se jejich nejlepší čas ze dvou pokusů. Poslední byl test 

vytrvalosti pomocí tzv. „Beep testu.“ Tento test spočívá v přebíhání 

dvacetimetrových úseků na zvukový signál, který neustále zrychluje.   

          Všichni žáci 3. a 7. ročníků testování tělesné zdatnosti absolvovali a 

tímto jim patří velká pochvala za snahu a předvedené výkony.   

  
  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Hykeš Radek, učitel TV  

 

Jirka opět po roce s kytarou  

      Možná už to bude takový rituál naší třídy. Jednou ročně nás Jirka 

Ducháč obšťastní svými dokonale nacvičenými kytarovými skladbami 

různých žánrů od lidovek po klasiku. Dokonce je hraje v tak příjemné 

tónině, že si s ním děti mohou zazpívat.  

      A pravděpodobně se stal i inspirací pro další spolužáky, protože se 

s žádostmi o zahrání na svůj hudební nástroj přidaly i další tři děti. Niki Hrubá 

a Péťa Satýnek též na kytaru a Nelča Hotařová na klávesy (keyboard).   
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           Hudebka takto všem utíká jako voda, děti umí nejen potleskem 

ocenit hudební umění těch pár statečných. A já jako učitelka doufám, že 

se těmto malým hudebníkům a hudebnicím podařilo ke hraní nalákat 

třeba další mladou dušičku podle hesla VERBA DOCENT, EXEMPLA 

TRAHUNT.       

                                          

 

 

 

 

 

 

                                                                           

                                                                             Kateřina Chlupová  

 

 

Nové vybavení nejen do hodin TV  

           Již od začátku školního roku 2022/2023 vám píšeme o úspěchu 

našich sportovců v tzv. „Slánské 1000.“ První místo našeho výběru nás 

samozřejmě vždycky potěší, ale není to jen o diplomu, který naše škola 

získá. Zároveň se bojuje o finanční poukázky do eMsportu, které lze využít 

na vybavení do hodin tělesné výchovy. A jelikož je naše škola velice 

úspěšná, máme vždy možnost nakoupit vybavení za nemalé hodnoty 

poukázek.   

           V posledních dvou letech se odehrálo pouze několik turnajů a 

vždycky celou soutěž slánské 1000 přerušil Covid. Nicméně za tyto dva 

roky jsme nasbírali poukázky v hodnotě 6250 Kč, a tak jsme mohli doplnit 
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vyřazené míče a další vybavení. Tentokrát to bylo 10 basketbalových 

míčů velikostí 6 a 7, 10 florbalových míčků a kvalitní ukazatel skóre viz 

foto.   

          A aby toho nebylo málo… V letošním roce máme za sebou 6 soutěží 

a všechny jsme vyhráli. To znamená, že máme další hodnotné poukázky a 

pravděpodobně ještě nějaké doufáme přidáme, jelikož nás čeká 

vybíjená dívek 6. a 7. ročníků, plavecko-běžecký pohár, futsal III. kategorií 

a atletická olympiáda. Budeme tedy doufat v další prvenství a obohacení 

našeho repertoáru vybavení do TV.   

          Dalším velkým přínosem je nákup běžeckého vybavení pro lyžařský 

výchovně-vzdělávací kurz 7. ročníků. Do letošního roku jsme půjčovali 

našim žákům vybavení, které škola používala spoustu let. Podle toho také 

vypadalo a množství použitelných běžek, bot a holí se krátilo. A tak jsme 

pro děti nakoupili vybavení nové. Koupilo se komplet celé vybavení od 

běžek, přes boty až po hole viz foto. Velkou výhodou je nové vázání NNN, 

které se ovládá opravdu jednoduše. Další výhodou jsou šupiny na skluznici 

lyže, které pomáhají při nácviku odrazu do skluzu. Díky tomu se děti učí na 

běžkách velice rychle a nemusí běžky vůbec mazat voskem. Těšíme se 

tedy na nadcházející lyžařský výcvik 7. ročníků!  
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 Hykeš Radek, učitel TV 

 

 

Vybíjená  

            Chlapci naší školy se zúčastnili republikového finále ve vybíjené 

v Liberci ve dnech 15.-16.11. Turnaj pořádala Základní škola Dobiášova 

v Liberci. Hrálo se ve sportovní hale a ve velké tělocvičně. Soupeřilo mezi 

sebou celkem 14 týmu z celé republiky. Všichni se snažili získat co nejlepší 

umístění. Na některé zápasy byla opravdu radost se dívat. Kluci se doslova 

rvali o každý míč, o každého vybitého soupeře. Naši chlapci ve složení: Petr 

Satýnek, Ondřej Rigoci, Adam Rous, Tadeáš Lacina, Šimon Hamza, Jan 

Hunal, Matěj Masák, Lukáš Roll, Jan Kohout, Jakub Krutilek a Ondřej 

Rondula vybojovali nádherné čtvrté místo.  

          Petr Satýnek dostal také ocenění a malou odměnu za fair play hru.   

       Hoši, velká gratulace, byli jste opravdu dobří.                                      
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              Hanka Beránková  

 

 

      Primární prevence 

 
       V měsíci listopadu začaly probíhat ve třídách 2. stupně programy 

všeobecné primární prevence, jejichž cílem je vytvořit v třídních 

kolektivech příznivé klima a ukázat žákům cestu k samostatnosti, 

zodpovědnosti za své chování a k zodpovědnému přístupu k vlastnímu 

zdraví a ke zdravému životnímu stylu. Na tyto programy získala naše škola 

grand od Krajského úřadu Středočeského kraje ve výši 72 000,- Kč. O 

realizaci těchto programů jsme požádali společnost Magdalena o.p.s., 

se kterou jsme již spolupracovali v minulém školním roce. Témata 

programů pro jednotlivé třídy si vybrali sami třídní učitelé.  
 

6. A,B,C 
Vztahy ve třídě 

Kyberšikana 

7. A,B,C 
Kluci a holky 
Virtuální svět 

8. A,B 
Moje hranice a pravidla 

Kolik nálepek máš, tolikrát jsi 

člověkem 

8. C 
Moje hranice a pravidla 

Co je větší riziko ? 

9. A,B,C 
Co teď? 

Návykové látky 
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         Programy pro každou třídu probíhají v rámci dvou setkání po 3 

vyučovacích hodinách a účastní se jich i třídní učitelé, kteří se často do 

aktivit zapojují.  

          Pod vedením zkušených lektorek  proběhla 1. setkání již ve všech 

třídách 6. ročníku, ve třídě 7. A a 9. B. Další setkání proběhnou v měsíci 

prosinci, lednu a únoru.  

 

     

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

        Ing. Vladislav Korf – školní metodik prevence 
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 Projekt „20 000,- Kč do škol“ 
 

Již tradičně jsme se zapojili do výzvy 

„20 000 do škol“, kterou vyhlásilo město 

Slaný, abychom mohli s žáky dotvářet 

hezké prostředí naší školy! 

Informace o možnostech a pravidlech 

výzvy jsme předali našim třídním 

učitelům, kteří informovali žáky a byli jim 

oporou při jejich nápadech a při přípravě prezentací. Po celou dobu jsme 

komunikovali s referentkou úseku rozvoje města, paní Mgr. Lucií Cífkovou, 

které jsme koncem října zaslali celkem šest moc hezky připravených návrhů. 

            Dalším úkolem žáků bylo připravit si doprovodný mluvený projev 

k prezentování nápadů před svými spolužáky a učiteli, aby se návrhy dostaly 

do povědomí celé školy.  Projekty byly také umístěny na školní úložiště 

a vystaveny v prostoru před školní jídelnou. 

           8. 11. proběhlo setkání s panem starostou a paní manažerkou rozvoje 

města, kdy žáci připravené projekty odprezentovali. Dostali možnost diskuse 

nad nastíněnými tématy a ve škole začalo hlasování. Hlasovaly všechny 

třídy do připravené urny, kterou si vyzvedla paní Cífková a hlasy spočítala. 

Výsledky naleznete níže: 

 

1.       Místo – projekt č.3 (284 hlasů) Odpočinková zóna pod stromy  

2.       Místo – projekt č.5 (108 hlasů) Bylinková zahrádka  

3.       Místo – projekt č.2 (105 hlasů) Stůl na stolní tenis   

4.       Místo – projekt č.1 (69 hlasů) Zábavné přestávky  

5.       Místo – projekt č.6 (46 hlasů) Naučné tabule a sošky  

6.       Místo – projekt č.4 (23 hlasů) Barevná škola  

  

Za všechny nápady žákům a učitelům velice děkujeme! 

https://www.3zsslany.cz/evt_image.php?img=12114
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         Vítězný projekt „Odpočinkovou zónu“ podpořený městem Slaný, jsme 

již začali realizovat.  

         Nápady žáků jsou velmi podnětné, je vidět, že se jimi dlouho zabývali. 

Věříme, že ve spojení se Spolkem rodičů, kterému jsme také projekty zaslali, 

dokážeme i některé další připravené projekty zrealizovat.   

 

  
 

 
 
 
 
 
 

 

 
 

 
 

 
 
 

 
 

 
 

 
 
 

 
 

 
 
 

 
 

 

 
 

 
 
 

 
 

 

https://www.3zsslany.cz/evt_image.php?img=12116
https://www.3zsslany.cz/evt_image.php?img=12115
https://www.3zsslany.cz/evt_image.php?img=12117
https://www.3zsslany.cz/evt_image.php?img=12118
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                                                                                           Mgr. Jitka Sachlová, statutární zástupce ředitele školy 

 

 

              Virtuální exkurze do Jaderné elektrárny Dukovany 

Dne 14. 11. se žáci 9. tříd zúčastnili virtuální exkurze do Jaderné 

elektrárny Dukovany. Tato virtuální návštěva proběhla už potřetí, 

v předchozích letech jsme „navštívili“ jadernou elektrárnu Temelín, resp. 

jsme měli možnost se seznámit s obnovitelnými zdroji elektrické energie 

v České republice.  

Exkurzi vedli zkušení moderátoři z virtuálního studia ČEZ a ukázali 

žákům vše pro pochopení výroby elektřiny v jaderné elektrárně. Součástí 

https://www.3zsslany.cz/evt_image.php?img=12119
https://www.3zsslany.cz/evt_image.php?img=12120
https://www.3zsslany.cz/evt_image.php?img=12121
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exkurze byla i soutěž, kde měli nejaktivnější žáci z každé třídy možnost 

vyhrát krásné věcné ceny.  

Program se žákům velice líbil a určitě přispěl k jejich znalostem o 

výrobě elektrické energie, o které se budou učit ve druhém pololetí ve 

fyzice.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ing. Vladislav Korf 

 

Soutěž O nejkrásnější stromeček  

          V prosinci 2022 proběhne již 7. ročník soutěže o 

putovní trofej Knihovny Václava Štecha    „O 

nejkrásnější vánoční stromeček“. Letošním 

tématem jsou „Zasněžené Vánoce“ a naši žáci 

školní družiny pod vedením paní vychovatelek 

vyráběli sněhobílé ozdoby, aby i naše škola 

letos měla v knihovně svůj originální 

stromeček.   

           Přijďte se do městské knihovny podívat na 

všechny soutěžní stromečky. V případě, že dáte 

hlas našemu stromečku, předem děkujeme.   

           Vyhlášení vítězů se bude konat v rámci Dne pro dětskou knihu v 

sobotu 10. prosince 2022 od 9 hodin.       Ing. Gabriela Cimrmanová 
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Klub mladého diváka  

         Letošní divadelní sezónu v rámci KMD jsme zahájili představením 

Africká královna v Divadle PALACE.  

        Celý děj se odehrává během první světové války na lodi, která pluje 

na řece někde v Africe, ve kterém hlavní představitelé v podání Lindy 

Rybové a Hynka Čermáka dokáží projet nebezpečnými peřejemi, přežít 

nepřátelskou palbu, zrádné mělčiny, ztroskotání i útoky komárů a původní 

vzájemnou nevraživost proměnit ve velikou lásku. Je to humorně 

dramatický příběh o tom, k čemu dokáže chytrá žena přinutit 

zamilovaného muže.   

         Všem se představení moc líbilo, o čemž svědčil i závěrečný bouřlivý 

potlesk. Již teď se těšíme na další návštěvu některého z pražských divadel.  

 

      

 

         Ivana Češková  
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Basketbalový turnaj 8.-9.tříd   

           Basketbalový turnaj 8.-9.tříd zahájily dne 8.11. děvčata, kde se sešly 

pouze 4 týmy, a to z naší školy, Hájů, Komendy a Gymnázia. Hrálo se 

systémem každý s každým a v celém turnaji jsme neměly konkurenci. 1.ZŠ 

Slaný jsme porazily 55:11, 2.ZŠ Slaný dokonce 56:2 a nejtěsnější rozdíl, ovšem 

dostatečný jsme uhrály s Gymnáziem a to 36:24.   

         Děvčata si tak právem vybojovala první místo a postup do dalšího 

kola, které se uskuteční na Kladně.   

     Turnaj pokračoval druhý den, tedy 9.listopadu, a to kategorií 

chlapců.  Na tento turnaj dorazilo celkem 5 týmů, a to ve stejném složení 

jako u dívek, plus pátý tým ze Zvoleněvsi. Od začátku jsme věděli, že turnaj 

nebude pro kluky tak jednoduchý jako pro děvčata a některé zápasy 

svými výsledky naznačovaly, že se jedná spíše o utkání ve fotbale. 

Nicméně úvodní zápas proti Zvoleněvsi jsme brali jako zahřívací a 

s přehledem zvítězili 38:4. Pak už moc košů nepadalo a v zápase proti 

Hájům jsme zvítězili jen 14:7 a proti Komandě dokonce jen 8:5. Během 

turnaje si kluci bohužel připsali i jednu prohru, a to proti Gymnázium, kde se 

pro nás stal koš už opravdu zakletým a podařilo se nám vstřelit pouze dva 

body. Prohráli jsme tedy 2:12.   

             Nicméně i s jednou prohrou a dosti zamotanou výsledkovou tabulkou, 

jsme se nakonec umístili na 3.místě, a to z důvodu toho, že my, Komenda i 

Gymnázium jsme měly jako týmy po celkovém součtu všech zápasů 9 

bodů (3x výhra a 1x prohra). Po shodném součtu bodů následovalo sčítání 

skóre, a tím pádem jsme se umístili až na již zmíněném 3.místě za první 

Komendou a druhým Gymnáziem.   

            Do celkového hodnocení Slánské tisícovky jsem si součtem získaných 

bodů (10 bodů dívky za 1.místo, 8 bodů chlapci za 3.místo) připsali 10 

dalších bodů a stále se držíme ve vedení.   
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            Všem reprezentantům děkujeme a budeme dívkám držet palce 

v Kladenském kole.   

 

  

   
   
   

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Horní řada: Mišiková Tereza, Marková Karolína, Urbanová Sára, Sachlová Karolína, Herinková Tereza   
Spodní řada: Litvová Tereza, Taušová Karolína   

  
 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
Reprezentanti: Ulrich O., Holas R., Brejcha T., Hrubý M., Bajer A., Bradáč M., Petržílka J., Salaba T., 
Toms M., Čížek J.   

   
 
 Mgr. Gabriela Dohnalová 
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Basketbalový turnaj 6.-7.tříd   
  

         Turnaj stejně jako ve starší kategorii zahájily děvčata a stejně tak se 

sešly pouze 4 týmy (1.ZŠ, 2.ZŠ, Slánské Gymnázium a naše škola). Turnaj se 

hrál stylem každý s každým s časovým limitem 7x7 minut.    

            My jsme zahájily turnaj proti Gymnáziu s velkými rozpaky a nervozitou. 

Ač mělo gymnázium méně basketbalových hráček v týmu dokázalo nás 

porazit s mírným náskokem 3 bodů. Druhý zápas, proti Komendě, jsme hrály 

hned po přestávce a bylo znát, že první zápas byl zahřívací. Ve druhém 

utkání už holky podávaly lepší výkony a bojovnost. Ve druhém poločase 

jsme se dokázaly bodově utrhnout a vyhrály tak první utkání v turnaji. Náš 

poslední zápas ve skupině byl proti našemu nejsilnějšímu soupeři a to 

Hájům. Obě družstva byla od začátku velmi vyrovnaná, holky bojovaly o 

každý míč a utkání tak skončilo shodným bodovým ziskem 14:14.    

            V turnaji jsme si tedy připsaly jednu prohru, jednu remízu, jednu výhru a 

skončili tak na 3.místě.   

         Co se týče turnaje mladších chlapců, tak se jednalo asi o nejrychleji 

odehraný turnaj v historii turnajů. První utkání zahájily Háje proti Komendě 

(opět s fotbalovým výsledkem 0:4) po osmé hodině a vyhlášení proběhlo už 

po půl jedenácté.   

             Naši kluci se v prvním utkání potkali na palubovce proti týmu 

Gymnázia a suverénně zvítězili 31:8. Z druhého utkání jsme byli trochu 

nervózní, protože chlapci z Hájů měli jasnou výškovou převahu. Nicméně 

s prvním vhození míče do hry byly všechny obavy ztraceny a Komendě 

jsme v celém utkání nedovolili ani jediný bod. Zápas skončil 28:0. 

V posledním zápase proti Hájům jsme se bodově prosadili nejvíce a zvítězili 

34:2.   
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Suverénní výkon v celém turnaji nás vynesl na první místo. Díky tomuto 

prvnímu místo chlapců a třetímu místu děvčat jsme i v tomto turnaji získali 

nejvíce bodů a připisujeme si dalších deset bodů do Slánské tisícovky.   

               Všem zúčastněným děkujeme ze skvělé sportovní výkony a 

chlapcům budeme fandit i v následujícím kole na Kladně.   

   

   

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Horní řada: Papadopulu T., Borová A., Mervartová N., Janoušková M., Smetanová E.   
Uprostřed: Růňová I., Tuháčková S., Roháčová A.   
Dole: Ráczová E.   
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
                                                                                                                                                            Mgr. Gabriela Dohnalová 

 
Horní řada: Galba J., Novák T., Červený J., Fivébr O., Míšek R.   
Spodní řada: Plas J., Korbel M., Lavička D., Valenta K., Plucha A.   


